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OBČINA AJDOVŠČINA 
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
28. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 30. maja 2013, ob 15.30 uri, v 
sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil MARJAN POLJŠAK, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
             25 članov  
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Erika ZAVNIK, občinska uprava 
- Gordana KRKOČ, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Peter KETE, občinska uprava 
- Vida ŠUŠTAR, občinska uprava  
- Sandra HAIN, občinska uprava 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Karim ZORN, Radio Koper 
- Branko LEBAN, Golea 

 
Predsedujoči je ugotovil sklepčnost.  
 
MARJAN POLJŠAK je najprej pozdravil prisotne. 
 
SANDA HAIN je predstavila akcijo Dnevnikova izvidnica, ANGEL VIDMAR pa je prisotne 
povabil na Festival češenj v Lokavcu. 
 
Predsedujoči je vprašal, če je kaka pripomba na zapisnik 26. seje? Ker ni želel nihče 
razpravljati, je predlagal, da glasujejo. 
 
 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 26. redne seje sprejet. 
 
Predsedujoči je vprašal, če je kaka pripomba na zapisnik 27. seje? Ker ni želel nihče 
razpravljati, je predlagal, da glasujejo. 
 
 ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 27. redne 
seje sprejet. 
 
Predsedujoči je vprašal je, če je kaka pripomba na poročilo? (Ne.) Predlagal je, da glasujejo o 
poročilu o izvajanju sklepov 27. seje. 
 
 ZA je glasovalo  22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo o izvajanju 
sklepov 27.  redne seje sprejeto. 
 
Predsedujoči je predlagal zamenjavo vrstnega reda, ker gre direktor KSD potem še v Vipavo. 
4. točko bo vodil podžupan, ker je on na kandidatni listi. Vprašal, če je kaka pripomba na 
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dnevni red. Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o 
spremenjenem dnevnem redu. 
 
   ZA je glasovalo  22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je    sprejet    naslednji 
 

DNEVNI RED: 
 
1. Informacije in pobude; 
2. Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. Ajdovščina za leto 2012; 
3. Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve za leto 2013 - 1. obravnava; 
4. Premoženjsko pravne zadeve; 
5. Volitve članov v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške razvojne) regije na podlagi  

liste kandidatov; 
6. DIIP in IP – Fekalna kanalizacija Velike Žablje; 
7. DIIP in IP – Vodovod ČN Hubelj – Lokavec (Gorenje, Čohi, Brod, Slokarji); 
8. DIIP – DOLB Ajdovščina; 
9. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest razvojnega oddelka vrtca v CIRIUS Vipava in sklep 

o ceni programa razvojnega oddelka vrtca; 
 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
NADJA U. PREGELJC je glede avtobusne postaje vprašala, ali ni mogoče narediti novo 
pogodbo oz. aneks, da bi del avtobusne postaje uporabljali tudi drugi uporabniki. Če nekdo 
organizira izlet oz. ekskurzijo, je odhod najbolj varen z avtobusne postaje. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je zadnjič vprašal, kdaj bodo vložili tožbo proti Fructalu 
zaradi izpolnjevanja famozne pogodbe, pa odgovora ni bilo. Prosi, da dobi odgovor. 
 
RADOVAN ŠTOR je dejal, da je pred letom vprašal kdo bo saniral cesto Dolenje proti Slapu 
po opravljenih delih na kanalizaciji. Cesta je še slabša, kot je bila. Ali je kanalizacija končana 
in kdaj bo cesta postavljena v prvotno stanje? 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je rekel, da je bil portal PISO zelo uporaben. Lahko, da niso bili vsi 
prostorski akti usklajeni, vendar je imel je veliko uporabnih zadev (zemljevide, štev. parcel, 
par iskalnikov in povezav, obrazci..) Lahko bi določili rok, do kdaj morajo uskladiti program s 
prostorskimi akti. Ker je to orodje, ki koristi občankam in gospodarstvenikom, predlaga, da se 
vključijo nazaj v PISO. 
 
JANEZ FURLAN je rekel, da sistem PISO nadomešča sistem KaIiopa. Uporabniško je 
zahtevnejši, vendar ponuja bistveno več možnosti. Pride se do istih informacij kot pri Pisu. 
 
IVAN KRAŠNA je rekel, da je nov program lahko bolj uporaben za občinske delavce, za 
občane pa ne. Sistem je preveč zahteven in ga ljudje ne uporabljajo. Treba je pripraviti 
navodila ali zamenjati sistem. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da so sprejeli dispozicijo za vrtičke. Dogovorili so se, da je to 
projekt s čim manj vloženimi sredstvi, ker je pilotna zadeva. V najem naj bi se dajalo preko 
društva oz. neke druge skupnosti. Sedaj pa sliši, da občina že sklepa pogodbe oz. zbira 
interesente. Kot ve, ni organiziranega društva. Zanima ga, kakšno je stanje in kaj se na tem 
dela. Razumel je, da bodo preorali, izvedli parcelacijo in uredili dostop do vode. 
 
RADOVAN ŠTOR je rekel, da imajo vsi kmetje probleme z vodnimi dovoljenji za namakanje. 
Tudi na vaseh bi morali razmisliti, da bi naredili javne pipe ali hidrantno omrežje, da bi lahko 
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namakali. S tem ne bi bilo treba vsakemu posebej iskati dovoljena, oz. plačevati števnin oz. 
omrežnin. 
 
JAN ZELINŠČEK je vprašal, kako je s sanacijo Vogrščka oz. ali je predvidena širitev proti 
ajdovskem koncu. 
 
RADOVAN ŠTOR je rekel, da se bo sanacija nadaljevala še leta 2014-15. Po sezoni 
namakanja bo ponovno izpraznjen in se bo nadaljevalo s sanacijo. Kar se tiče voda proti 
Ajdovščini – projekti so bili že leta 1982. Sedaj so bili z direktorjem občine večkrat  na 
razgovorih. Pri vsaki menjavi ministra oz. sekretarja se pozabi na ta vod. Trenutno zahtevajo 
investitorja za ta vod. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. Ajdovščina za leto 2012 
 
EGON STOPAR je podal uvodno obrazložitev. 
 
BORIS KOVAČ je rekel, da je imel odbor več vprašanj - vrednostne terjatve. Dali so 2 
priporočili – urejanje odnosov z Vodi ter MO NG oz. neplačevanje vode naj se uredi do 
novega leta. Ker je bilo lani poslovanje izredno negativno, so tudi za letos predlagali, da ima 
direktor vmesno poročanje (po 6 mesecih). 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, za kake vrednosti gre pri neplačevanju vode – na obeh straneh. 
Kako bodo naprej reševali negativno stanje? Trenutna rešitev je višja cena. Ker se dela 
veliko nove infrastrukture, je logično, da bodo zopet višji stroški. Ali bodo bremenili občane? 
 
EGON STOPAR je rekel, da imajo z NG v reševanju dva sklopa. Prvi je obračunavanje 
najemnine in amortizacija infrastrukture. S strani MO NG so drugačne številke kot z naše, za 
kar imajo konkretne dokaze. Dogovor gre h koncu in upa, da bo korekten. O tem bodo 
poročali. Drugi del pa so stroški vodarine. Zgodba je stara 20 let. Vodovodi in kanalizacije so 
pošiljali račune za obdelavo vode na KSD. Ti računi so se zavračali, ker niso bili sklenjeni 
nobeni dogovori. Podlage za izstavljanje ni bilo, določeni stroški pa so bili. Kaj so dokazljivi 
stroški in kaj ne, je treba rešiti. Kar imajo novo vodarno, je infrastruktura v lasti občine. 
Najemninski del bo treba zaračunavati MO NG. Izračunali so strošek obdelave vode, ki je 
osnova za zaračunavanje vodarine. Intenzivno usklajujejo številke za nazaj in naprej. 
Pogovori niso lahki in upa, da bodo dobili ustrezno rešitev. Nove cene veljajo s 1.3. Bistveni 
del je na račun omrežnin. Ko se bo pri kanalizaciji priključevalo nove uporabnike, se bo 
strošek delil. Finančno jamstvo. Dobili so zavrnjeno odločbo oz. okoljevarstveno dovoljenje. 
ARSO jih je usmeril, da naj pridobijo dovoljenje za IPPS napravo (višji rang). Na tem delajo, 
vendar so se tudi na odločbo pritožili, ker bi jih morali že do sedaj obravnavati kot tako 
odlagališče. Glavni razlog je bil višina finančnega jamstva. Njihov izračun je bil najprej 20 
mio, potem 9,8. Ko so izdelali svoj izračun, so prišli do 600.000. Februarja so jim navedli, da 
bi morali zbrati vsaj 1,6 mio. Prej jim izračuna niso nikoli zavračali, kar so tudi navedli v 
pritožbi.  
 
ANGEL VIDMAR je dejal, da naj bi odlagališče ustrezalo vsem ekološkim standardom, 
dovoljenja pa ni. Pridni so pri ločevanju frakcij, pa od tega KSD nima nič. To je težko 
razumljivo. Prešli so na nov način zbiranja kosovnih odpadkov. Predlaga, da spremljajo 
podatke, ker se boji, da nov način ni prijaznejši do občanov. Boji se, da bodo gozdovi zopet 
polni odpadkov. 
 
EGON STOPAR je rekel, da so se konkretno povečale količine ločenih odpadkov. Mešanih 
odpadkov ne bodo mogli več zasipati. Ločene frakcije gredo v sistem, problem je pri 
prevzemih. Kar nekaj časa so čakali na prevzem sveč, problemi so bili pri odvzemu plastične 
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embalaže. Državna sekretarka, ki je bila na obisku v Ajdovščini, ni mogla razumeti, zakaj je 
tak problem finančno jamstvo. To bi lahko rešili že s poroštvom občine, zato je rekla, da bo 
preverila stvari in da bo pogledala, kaj se lahko naredi na izračunu višine, ki ji KSD oporeka. 
Slovenija je verjetno zamudila vse vlake glede sežigalnice. Oslo sežiga odpadke za pol 
Evrope. Če sežigalnice ne bo, bodo to zbirali na odlagališčih in ne bo prostora za drugo. Pri 
kosovnih odpadkih – po prejšnjem sistemu so dobili v njih vse mogoče – nevarne odpadke, 
drobovje itd.. Inšpektor bi zaradi tega odlagališče lahko zaprl. Verjame, da občanom nov 
način ni najbolj všeč, vendar imajo odpadke pod nadzorom. Stvari rešujejo po korakih, ker je 
vse povezano s stroški. Iščejo variante začasnih zbirnih mest po KS, drugače pa lahko vsak 
občan pripelje na deponijo. V zadnjem času so imeli že par racij na odlagališču. Količine so 
približno enake, ker veliko ljudi pripelje na deponijo.  
 
KAZIMIR ČEBRON je povedal, da je v organizaciji čiščenja gozdov že 15 let. Samo 
spomladanskega čiščenja letos ni bilo, pa so že odpadki v gozdovih. Res je bilo 
nekontrolirano odlaganje in prav je, da se stvari uredi. Ampak, kdo bo saniral gozdove?  Čim 
prej je treba urediti. Če bi bil na odlagalnih mestih v KS strokovni delavec, bi že tam ločevali. 
 
EGON STOPAR je rekel, da večina komunal izvaja na tak način, kot so oni sedaj uvedli. V 
vmesnih fazah so nekateri napovedano prevzemali ob določeni uri. Žal so občani pripeljali 
prej ali pozneje in odlagali na tla. Ti kraji so zopet postali odlagališča. Pred časom so imeli na 
Cesti zabojnik zraven hiše, pa so zaradi tega bile ukradene stvari tudi pri hiši. Karkoli bodo 
delali, mora biti zaprto in pod nadzorom. 
 
ANTON KREŠEVEC je rekel, da je večina svetnikov z vasi in vsak pozna probleme. Če ne 
bodo odpadkov kontrolirali in dobili načina, bo vse polno. Mogoče bi se pogovorili s 
predsedniki KS, da bi jim oni predstavili rešitve. Ekološki otok bi lahko bil zaklenjen. Sigurno 
se da določiti dneve, ko bi krajani odlagali pod nadzorom – petek, sobota.  
 
EGON STOPAR je dejal, da so imeli delavnice v Dolgi Poljani in v Črničah takrat, ko so 
sprejemali cene. Bilo je burno, vendar so se vse dogovorili. V Črničah so se dogovorili za 
OC.  S KS komunicirajo, vendar je vse povezano s stroški in bodo zelo previdni. V Občini 
Vipava je sedaj medobčinski inšpektorat in bodo začeli bolj intenzivno delati po terenu, tudi 
glede odlaganja v naravi.  
 
BORUT VALES je predlagal, da predsednikom KS dajo nalogo. Zadnjič so izvedli akcijo 
pobiranja nevarnih odpadkov, kar je blizu ljudem. Enako bi naredili za kosovne odpadke. En 
član KS naj bi to nadziral in ko je ura mimo, se konča.  
 
EGON STOPAR je rekel, da je predlog korekten in z velikim veseljem sodeluje s KS.   
 
IVAN KRAŠNA je vprašal, kako se odnese popoldansko delo na deponiji. Ali zadošča, ali je 
treba še kaj dodati - mogoče torek. 
 
EGON STOPAR je rekel, da stvar teče, trenutno se niso pokazale potrebe, da podaljšajo 
urnik. Ob sobotah je od 8. do 12. ure. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je rekel, da jim poročilo ni ravno v ponos. Verjetno imajo kako 
kalkulacijo, kdaj bodo pozitivni. 
 
EGON STOPAR je rekel, da so izdali 2 računa letos. Nekateri stroški se povečujejo. Računa, 
da bodo do 9 meseca vedeli, kako bo. Nekaj nepričakovanih stvari je prišlo na področju 
odlaganja. Letos se zna zgoditi, da bodo prihodki s pitno vodo nižji. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je menil, da naj bi se pokazal dobiček. Apeliral je, da se jim ga ne vzame 
takoj, ampak se podjetje ojača. Drugo leto so volitve, politika pritiska (razni asfalti). Predlaga, 
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da se dobiček pusti, da bodo enkrat zadihali, ker opravljajo storitve za občane. 
 
JAN ZELINŠČEK je vprašal na podlagi kakšnega zakona je revizor določil, da se odpiše 
terjatev. Stvari ni možno odpisati, dokler stečaj podjetja ni zaključen.  
 
EGON STOPAR je rekel, da gre za vse sporne in dvomljive terjatve, ki so na sodiščih.  
Tekstina ima 139.000 odprtih terjatev in so dali v izvršbo že lani. Sodišče je odločilo, da 
morajo plačati, vendar se je Tekstina pritožila. Sodišče je jasno napisalo, da morajo plačati, 
ker so cene, ki jih sprejme občinski svet, veljavne. Vse dvomljive terjatve je treba konec leta 
ugotoviti in bremeniti rezultat. Ko nastopi zaključek stečaja, se te stvari zopet odrazijo. V 
rezultatu so stvari odpisane, vendar zgodbe niso zaključene. 
 
JAN ZELINŠČEK je rekel, da on kot podjetnik mora počakati, da so izčrpana vsa pravna 
sredstva, zadeva je neizterljiva in potem šele lahko odpiše. Čudno se mu zdi, da pri njih 
lahko revizor odpiše. Če bodo dobili plačilo Tekstine, bo to izreden prihodek. Ne razume, da 
imajo drugače.  
 
EGON STOPAR je rekel, da jim bodo pripravili pisni odgovor, kakšna je pravna podlaga. 
 
SONJA ŽGAVC je rekla, da terjatev KSD ni odpisala. Vodijo se naprej, v bistvu gre za 
slabitve. Tudi te so evidentirane. 
 
EGON STOPAR je rekel, da gredo dvomljive terjatev iz prihodkov,  ko pa pridejo, so zopet 
prihodek. Lani je bilo tega 76.000, letos je 183.000.  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je odbor za finance pravilno ugotovil, da je velika grožnja 
zaradi nerešenih odnosov z MO NG. Na to so opozarjali že toliko let nazaj. Župan je rekel, da 
se s prejšnjo oblastjo v NG ni dalo delati, sedaj pa se bo. Če prav razume, KSD ni knjižila 
računov, ki jih je dobila od Vodov, niti niso knjižili računov, ki so jih Vodom sedaj dali.  
Verjetno delajo enako v NG, ker bi jih drugače že tožili in zahtevali izvršbo. To je čudno 
stanje. Nihče ni prepričan v svoj prav. Niti Vodi NG, niti občina Ajdovščina. Pri tej zadevi je 
nekaj narobe in je treba urediti. Če politika nima ureditev naloge za pomembno, naj se 
umakne in naj rešijo podjetja, saj bi bil že davno čas. Kakršen koli dogovor bi bil, bi bil boljši, 
kot je sedaj. Če je politično vprašanje, naj občinski svet sprejme rok s sklepom. To so resni 
problemi, ki lahko KSD drago stanejo. Ni pa pošteno, da bi prevalili na položnice občanov.  
 
MARJAN POLJŠAK je dejal, da je bila vojna možna 94. leta, možna je bila tudi z nastopom 
njegovega mandata. Sedaj pa so z NG tako prepleteni, da si ne morejo privoščiti spopada, 
ker bi imeli več izgube, kot koristi. V NG je velik konflikt med Komunalo in Vodi.  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da je odbor za gospodarstvo dal nalogo direktorju KSD – do 
konec leta. Župan je povedal, da to ni problem komunale, ampak politike oz. dogovora. Ni 
korektno, da to naložijo KSD, če sami niso uspeli rešiti. Ne gre se za vojno, ampak pošten 
dogovor - koliko stroškov se da priznati in so strošek Ajdovščine in kakšni stroški bodo od 
nove vodarne dalje. V Vodih so celo solastniki.  
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da so se strokovne službe občin že veliko pogovarjale, vendar 
niso prišle skupaj. 
 
EGON STOPAR je dejal, da do odprtja nove vodarne ni bilo merilca ne na vodarni, ne v 
Batujah. Govorijo o količinah vode, ki niso bile izmerjene. Koliko vode je bilo v občini, 
poznajo, izgube na sistemu ocenjujejo. Iščejo količine, ki so bile prej prodane in bodo sedaj. 
So tik pred tem, da rečejo, kašne so bile cene prej in kake so sedaj. Ti stroški, ki jih je imel 
VIK, niso bili v ceni in jih naši občani niso plačevali. Zavedati se morajo, da ima VIK ceno 1 
€/m3. Pri teh številkah se bo moral strinjati tudi občinski svet, ker ne more sam odločiti. 
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ALOJZ KLEMENČIČ je menil, da so upravičeni zaračunati tisto, kar gre sedaj v NG. Račune 
bi morali izstavljati in jih knjižiti. Če pogodbe ni, jo je treba takoj podpisati, drugače pa zapreti 
vodo, če ne plačajo. 
 
EGON STOPAR je rekel, da so računi redno izstavljeni, v NG jih zavrnejo, potem se jih zopet 
pošlje nazaj. Na ravni občin pogovor teče in se pripravlja končna oblika pogodbe glede 
najemnine. Tudi sam bi rad zaključil problematiko. Direktor občinske uprave se močno trudi, 
ravno tako članice komisije.  
 
ANTON ŽAGAR je dejal, da so gotovo najpomembnejše številke, pomembni pa so tudi 
odnosi delavcev KSD do uporabnikov. V soboto je peljal 4 vrste odpadkov. Sprejel ga je mlad 
fant, mu povedal, kam naj pelje in sortiral po zabojnikih. Ceno ljudje kritizirajo in se mu smili 
direktor in zaposleni, ki morajo to poslušati. Deponija je izredno urejena in je prepričan, da 
nič ne smrdi proti Budanjam. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve za leto 2013 
 
IRENA RASPOR  je podala uvodno obrazložitev. 
 
ANTON KREŠEVEC je povedal, da odbor predlagala, da občinski svet sprejme predlagan 
odlok. 

 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  odloku. 

 
  H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan  Odlok o uporabi proračunske rezerve za leto 2013 v 
I. obravnavi    sprejet. 

 
  Predsedujoči je predlagal še glasovanje o sklepu, da izvedejo II. obravnavo odloka v 
enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. obravnavi. 
 
   ZA je glasovalo  20 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan  sklep   
sprejet. 

 
   Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o odloku v II. 

obravnavi. 
 
   ZA je glasovalo  21 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Odlok o 
uporabi sredstev proračunske rezerve za leto 2013 v II. obravnavi   sprejet. 
 

 
K 3. točki dnevnega reda 
Premoženjsko pravne zadeve 

 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k prodaji solastniških deležev na 
nepremičninah v k.o. Vipavski Križ in k.o. Dobravlje – Fučka. 
 
ANTON KREŠEVEC je rekel, da je odbor za finance  sprejel pozitivno mnenje in predlaga 
sprejem sklepa. 
 
IGOR FURLAN je dejal, da je tudi odbor za okolje predlagal sprejem sklepa. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
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H glasovanju se je prijavilo 21 svetnikov. ZA je glasovalo  18 svetnikov. Predsedujoči 
je ugotovil, da je predlagan sklep   sprejet. 
 
 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k ukinitvi javnega dobra in prodaji nepremičnin  
v k.o. Podkraj - Žejn. 
 
ANTON KREŠEVEC je rekel, da je odbor za finance sprejel pozitivno mnenje in predlaga 
sprejem sklepa. 
 
IGOR FURLAN je dejal, da je tudi odbor za okolje predlagal sprejem sklepa. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje. 
 

ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep   
sprejet. 
 
VIDA ŠUŠTAR je povedala, da je zadnji sklep umaknjen na predlog odbora za finance. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Volitve članov v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške razvojne) regije na podlagi  
liste kandidatov 
 
Vodenje seje je prevzel Igor Česnik. Povedal je, da morajo sprejeti 2 sklepa in jih predstavil. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je menil, da nimajo pravice izločiti župana. Tega ne morejo narediti, ker 
je drugače voljen, zato mu svetniki ne morejo narediti nič. 
 
JANEZ FURLAN je rekel, da gre v bistvu za ugotovitveni sklep. Župan je član liste, in lahko 
pride do konflikta interesov. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je predlagal, da popravijo sklep in sicer, da se je župan izločil iz 
postopka. 
 
ERIKA ZAVNIK je povedala, da so v tem primeru uporabljali Zakon o upravnem postopku, ki 
v 38. členu določa, da o izločitvi župana odloča predstavniški organ samoupravne lokalne 
skupnosti. Še prej je navedeno v kakih primerih – »Uradna oseba, ki naj bi odločila o 
določeni upravni zadevi, ali opravlja kakršno koli dejanje v postopku, mora takoj, ko izve za 
kakršen koli izločitveni razlog, prenehati z dejanji v postopku.« Na podlagi tega so predlagali 
izločitveni sklep. 
 
DUŠAN MIKUŽ je ugotavljal, da se je dejansko sam izločil in ugotovitev v sklepu ne drži.  
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da je bila prebrana dikcija zakona. 
 
Predsedujoči je predlagal glasovanje o sklepu, da se župan izloči iz postopka izvedbe volitev. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem  
sklepu: 

 
1. 

Župana Marjana Poljšaka se izloči iz postopka izvedbe volitev članov v Razvojni svet 
Severne Primorske (Goriške razvojne) regije glede na to, da je eden izmed kandidatov na 
listi o kateri se glasuje. 
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2. 
Naloge predsedujočega na seji občinskega sveta pri izvedbi postopkov volitev članov v 
Razvojni svet Severne Primorske (Goriške razvojne) regije, bo opravljal svetnik Angel 
Vidmar, Lokavec 135/d, 5270 Ajdovščina. 

 
  H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo  21, PROTI 1 
svetnik-ov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep  sprejet. 
 
 

Vodenje seje je prevzel Angel Vidmar in predlagal še glasovanje o sklepu za 
imenovanje komisije in sicer: 

 
»Za člane komisije, ki bo vodila glasovanje za izvolitev članov v Razvojni svet Severne 
Primorske (Goriške razvojne) regije na podlagi  skupne liste kandidatov se določijo:  
 

1. Angel Vidmar, Lokavec 135/d, 5270 Ajdovščina - svetnik 
2. Anton Žagar, Cesta 67, 5270 Ajdovščina - svetnik 
3. Nadja Ušaj Pregeljc, Slejkoti 5, 5270 Ajdovščina, svetnica. 

 
Administrativno tehnično pomoč opravlja pooblaščeni delavec občinske uprave Erika 
Zavnik.« 
 

ZA je glasovalo  23 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep  
sprejet. 

 
Predsedujoči je povedal, da bo glasovanje trajalo 15 minut, pričetek 17,10, konec 17,25. 
Svetniki bodo dobili glasovnico pri mizi predsedujočega. V seznamu se bo obkrožilo, kdo je 
glasovnico prevzel. Izpolnjeno glasovnico bodo vložili v skrinjico. Ko bo glasovanje končano, 
bodo prešteli glasovnice in razglasili rezultate. Glasuje se ZA ali PROTI, ker je lista zaprta. 
 

MATJAŽ BAJC je predstavil mnenje komisije. 
 

Po končanem glasovanju je volilna komisija pričela z ugotavljanjem izida glasovanja za 
izvolitev članov v Razvojni svet Severne Primorske (Goriške razvojne) regije na podlagi  liste 
kandidatov. 
 

ANGEL VIDMAR je povedal, da je bilo razdeljenih  24  glasovnic, oddanih je bilo  24 
glasovnic, neveljavnih glasovnic ni bilo,  veljavnih glasovnic je   24. 
 
Lista kandidatov je  prejela   22 glasov   ZA, 2 PROTI. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
DIIP in IP – Fekalna kanalizacija Velike Žablje 
 
PETER KETE je podal uvodno obrazložitev. Povedal je, da je v strokovnem besedilu nekaj 
napak, ki pa na finančno konstrukcijo ne vplivajo in jih bodo odstranili. 
 
BORIS KOVAČ je dejal, da je odbor predlagal sprejem sklepa o potrditvi DIIPa in IPa.  
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje in sicer najprej o 
DIIPu. 
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H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  24 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan DIIP  sprejet. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal še sprejem IP in prosil za 
glasovanje. 
 

ZA je glasovalo  24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan IP  sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
DIIP in IP – Vodovod ČN Hubelj – Lokavec (Gorenje, Čohi, Brod, Slokarji) 
 
PETER KETE je podal uvodno obrazložitev. 
 
BORIS KOVAČ je dejal, da je  odbor  predlagal sprejem sklepa o potrditvi DIIPa in IPa. 
Pojasnjeno je bilo, zakaj varianta Skuka ni možna. Osebno meni, da gospodarska situacija ni 
dobra in je cena priključka za hišo, kjer sta 2 brezposelna, res velika. Predlaga, da se pri 
oblikovanju cene skuša dobiti vir sofinanciranja iz občinskega proračuna, ki bo veljal tudi za 
druge vodovode. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje in sicer 
najprej o DIIPu. 
 

H glasovanju se je prijavilo 21 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan DIIP  sprejet. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal še sprejem IP in prosil za 
glasovanje. 
 

ZA je glasovalo  24 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan IP  sprejet. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
DIIP – DOLB Ajdovščina 
 
RAJKO LEBAN je podal uvodno obrazložitev. 
 
BORIS KOVAČ je dejal, da sta odbor za gospodarstvo in okolje imela daljšo razpravo oz. 
več vprašanj. Po pojasnilih sta predlagala sprejem sklepa o potrditvi DIIP-a. 
 
IGOR FURLAN je rekel, da podpira projekt. Vprašuje, zakaj ne bi KSD urejala še kurilnice, 
ker bi imeli dodano vrednost? Predlaga, da proučijo to možnost. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je dejal, da je to eden boljših projektov. Na 10 str. je v 4 odstavku 
strateška smešnica (v občini je veliko industrije,…). Faza 1, stavba 3 - v kratkem tam ne bo 
nikogar, vendar je to stavbno zemljišče. Čez čas pa bo lahko uporabnik, zato bi morali 
planirati pot na parcelo in jo dodati. Stara občina ni zajeta, čeprav je tam ROD. Ogrevajo se s 
termoakumulacijskimi pečmi, kar je potratno. Če se predvidi za II. fazo Ob Hublju, je vmes 
naselje Papirnica in ga je treba priključiti. Verjetno bo cenejši tudi priklop stanovanjskih hiš. 
Bistveno je, da tudi na vstopu sodelujejo gospodarstveniki – od lastnikov gozdov naprej.   
Postopkov je veliko, napeti je treba vse sile, da se projekt spravi skozi.  
 
JANEZ FURLAN se je opravičil za napako in povedal, da je popravek že na FTP strežniku. 
 
BRANKO LEBAN je glede kurilnice povedal, da je do oddaje vloge treba pridobiti gradbeno 
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dovoljenje. Kaka novogradnja je torej pod vprašajem. Smiselno bi bilo neko halo, ki je 
najbližje meji, uporabiti za namen kurilnice. Kot izdelovalcu študije jim je vseeno. Če nekdo 
misli graditi vso proizvodnjo, pomeni, da ima odpadno toploto, kar je cenejše kot direktno 
gretje. Zato se je to idejo osvojilo, čeprav se bo moralo podjetje potruditi s ponudbo, da ne 
pride kako ugodnejše podjetje zraven. Niso hoteli dodajati veliko uporabnikov, ker bi se lahko 
kasneje ugotovilo, da se ne bo in bi padla ekonomika. Hoteli so priti do najslabših scenarijev 
in videti ali KSD zmore stroške. Vsak nov strošek bo zmanjševal fiksni del, ki se deli na vse 
odjemalce. Predvideli so, da se bodo delale energetske sanacije objektov. Na ta račun bodo 
novi priključki.  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da se na to pripravljajo že dolgo. Ugotavljajo, da je prirastek v 
gozdovih velik. Na 41 str. je navedeno »sežig ali sožig odpadkov je dovoljen..« Ali je hotel 
povedati, da bodo tam lahko sežigali tudi odpadke? 
 
BRANKO LEBAN je pojasnil, da je to povzetek iz energetskega zakona. V javnem razpisu 
bo moralo biti jasno navedeno, da bo moralo biti  80 % toplote proizvedene iz obnovljivih 
virov energije. Če govorijo o lesni masi, bodo govorili o čisti lesni bio masi – to so ostanki iz 
gozdov - brez lakov ali iverne plošče. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je menil, da je na področju ciljev prihranek pri stroških  z energijo po 
njegovem 20 % prenizek. Glede spodbujanja podjetništva - kako bodo lahko dosegli, da 
bodo sekanci iz Gore in ne iz Bosne. 
 
BRANKO LEBAN je rekel, da ne smejo napisati v razpis, da morajo biti sekanci z Gore, ker 
jim bo padlo. Lahko pa dajo dodatno merilo – oglični odtis delovanja kotlovnice. Kdor bo 
ponujal, bo moral navesti, kje bo dobival energent. Na osnovi tega oz. oddaljenost v km bodo 
temu primerno dali točke. 
 
ALOJZ KLEMENČIČ je dejal, da se na to ne sme pozabiti, ker je bistvenega pomena. Treba 
je gledati, da je energent čim cenejši in kvaliteten. Tak je lahko tudi iz Bosne, zato morajo biti 
pozorni pri razpisu, ker drugače za podjetništvo ne bodo naredili nič. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje  o DIIPu. 
 

H glasovanju se je prijavilo 21 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep  sprejet. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Soglasje k sistemizaciji delovnih mest razvojnega oddelka vrtca v CIRIUS Vipava in 
sklep o ceni programa razvojnega oddelka vrtca 
 
GORDANA KRKOČ je podala uvodno obrazložitev. 
 
ANTON ŽAGAR je dejal, da je  odbor  predlagal sprejem sklepov. 
 

Ker ni želel nihče  razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje, najprej  o 
soglasju k sistemizaciji. 
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnik-ov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep  sprejet. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje  še o sklepu o 
potrditvi cene. 
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 ZA je glasovalo  21 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep  
sprejet. 
 
RADOVAN ŠTOR je v imenu Nogometne šole Ajdovščina povabil na nogometni turnir otrok v 
soboto in nedeljo. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da bo naslednja seja 27. junija. Lepo so vabljeni na proslavo 
ob dnevu državnosti, ki bo 23. junija na Predmeji. 
 
ANTON ŽAGAR pa je povabil na krajevni praznik na Cesto. 
 
Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 
 
 
   ZAPISNIČARKA:                                                                       PREDSEDUJOČI: 
  Mojca FERJANČIČ                           Marjan POLJŠAK 


